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Den 8. okt. 2024 kl. 17:00-19.30, pause kl. 18.00 med en lille bid mad 

 

HUSK- at melde afbud til Dorte eller formand 
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Protokol  

 Forældrerepræsentanter:  
Kathrine Stærmose, Hans Gregersen, Liza Frank Bøge, Maria Stubben 
Bang, Dennis Grøn (afbud), Susanne Tilma  
 
Medarbejderrepræsentanter:  
Lene Kjærgaard, Jana Løbner (afbud), Jesper Jørgensen, Rikke Bjerre-
gaard Christensen (ref.) Lene Aggerholm og Dorte Jensen, skoleleder 
 
Elevrådsrepræsentanter: 
 

  

Godkendelse af  

referat fra sidste 

bestyrelsesmøde 

 

 

Punkter til dagsorden 

 

1. Nyt fra elev-

rådet 

 

 

Orientering fra elevrådet 

Der var kampvalg, og Jêgir fra 9.a blev valgt som formand. 

Næste gang i elevrådet skal de evaluere trivselsundersøgelsen. 

Bliver inddraget i forskellige temaer.  

2. Mobil og 

skærm 

En drøftelse af de nuværende mobil/skærm politik 

Målet er at afdække om, der skal ændres i mobilpolitikken og en 

eventuel arbejdsproces. 

Ledelsen har medbragt cases.  

Fælles læsning af case. 

• Ønske om mobil- og smartwatch fri skole fra august 2025. 

• I udgangspunktet skal der være ens regler for alle elever også i 

forhold til telefoner. 

• Opmærksomhed på at man laver ændringer nedefra, så er der 

en tro på, at det er lettere at få skabt en god vane. 

• Smartwatch er at sammenligne med en telefon, og de skal 

også afleveres ligesom telefoner. 

• Implementering nedefra og op til 6. kl. - de er allerede vandt 

til at aflevere deres telefoner. 

• Dorte vil tage den nye mobilpolitik op med de ældste klasser i 

elevrådet.  
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• Der er allerede nu opmærksomhed på, at der skal være aktivi-

teter til pauserne – lige nu har de ældste klasser faste tider i 

hallen, og flere klasser har indkøbt forskellige spil. 

• Udvalg (Liza, Kathrine og Maria) ser på “Digitale medier og 

mobiltelefoner på Viby skole” politikken og fremsender for-

slag til ny tekst inden næste møde. 

3. Trivselsrådet Se bilaget. Skal der gøres mere? 

Dorte vedhæfter folder til fredagsbrevet.  

Ønske om evaluering af forældremøderne og de nye principper fra 

trivselesråd og lærerne.  

Spørge trivselsråd, om de kan genkende /genfinde principperne i de 

forældremøderne, som de har deltaget i. 

5. Orientering  

    fra ledelsen 

 

Orienteringspunkt (Ledelsen) 

 

6. Evt. 

 

Toiletter – Kathrines se som beskrevet flere muligheder for at etable-

rer flere toilettet. Da Dorte og Kathrine gik rundt og så på forhol-

dende, så toiletterne relativt pæne ud.  

Fra næste skoleår vil vi afprøve udskydelse af klassedannelser på 0. år-

gang til vi har lært eleverne bedre at kende, så de endelige klasser 

først dannes efter et par måneder. 

7. Næste møde 

 

 

Onsdag den 4. december. 

 

http://www.viby-skole.dk/

